



الاتحاد العقارية
Union Properties

Date: 11th April 2013

التاريخ: ١١ أبريل ٢٠١٣م

Mr. Hassan Al Serkal
SVP & Chief Operations Officer
Operations Division
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 - Dubai
United Arab Emirates

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس أول - رئيس تنفيذي العمليات
قسم عمليات السوق
سوق دبي المالي
ص.ب.: ٩٧٠٠ - دبي
الإمارات العربية المتحدة

After greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Sub: Union Properties PJSC
Adjourned Extraordinary General
Meeting

الموضوع: الاتحاد العقارية ش.م.ع.
الجمعية العمومية غير العادية المؤجلة

Please have enclosed resolutions adopted by the shareholder at the Adjourned Extraordinary General Meeting that was held at 5:00 PM on Thursday, 11th April 2013, in Chamber of Commerce and Industry of Dubai.

مرفق طيه القرارات التي أقرها المساهمون في اجتماع الجمعية العمومية غير العادية المؤجلة الذي انعقد في تمام الساعة ٥:٠٠ مساء اليوم الخميس الموافق ١١ أبريل ٢٠١٣م بقاعة الاجتماعات بغرفة تجارة وصناعة دبي.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،

أحمد خلف المري
مدير عام الشركة

Ahmed Khalaf Al Marri
General Manager

Encl.

مرفقات



الاتحاد العقارية
Union Properties

Resolutions adopted at the adjourned extraordinary general meeting of 11/4/2013:

القرارات الصادرة باجتماع الجمعية العمومية غير العادي المؤجلة المنعقد في ١١/٤/٢٠١٣م:

- 1) Resolved that the Initial Warranty and Subordination Deed in favour of the joint venture company "Emirates District Cooling (Emicool) LLC" for a period of one year is hereby approved to be replaced with Initial Warranty and Subordination Deed for a period of nine years from 18 October 2013 to 18 October 2022.

(١) تقرر الموافقة على استبدال الضمان الأولي وسند التنازل لمدة سنة واحدة الصادر لصالح شركة الائتلاف المشترك "شركة الإمارات لتبريد المناطق (إيميكول)" ليصبح ضمان أولي وسند تنازل لمدة تسع سنوات اعتباراً من ١٨ أكتوبر ٢٠١٣ إلى ١٨ أكتوبر ٢٠٢٢.

- 2) Resolved that the loan repayment period that was granted by Abu Dhabi Commercial bank in 2008 at amount of AED 400 Million is hereby approved to be extended to five years with effect from 20 August 2012 to 20 August 2017 according to preliminary approval by the bank.

(٢) تقرر الموافقة على تمديد فترة سداد القرض المقدم من بنك أبوظبي التجاري بعام ٢٠٠٨ بمبلغ ٤٠٠ مليون درهم إلى خمس سنوات اعتباراً من ٢٠ أغسطس ٢٠١٢م إلى ٢٠ أغسطس ٢٠١٧ طبقاً للموافقة المبدئية من قبل البنك.